
Pan Marek Komorowski: 

1) „Pierwsza interpelacja dotyczy wykorzystania funduszy europejskich na 

terenie województwa podlaskiego. Z informacji prasowych (Gazeta Prawna) 

wynika, że analitycy biją na alarm ze względu na coraz mniejsze 

wykorzystanie tychże środków. Jak wygląda faktycznie sytuacja w naszym 

województwie? Co takiego się dzieje, że nie jesteśmy w stanie wykorzystać 

większych środków?” 

2) „Kolejna sprawa dotyczy kryteriów wyboru projektów – działanie 4.1., 

poddziałanie 4.1.1. W założeniach, w kryteria wyboru projektów wpisane są 

inwestycje drogowe w Łomży, Suwałkach oraz Bielsku Podlaskim. Dlaczego 

Zarząd, wybierając takie kryteria nie dopuścił możliwości ubiegania się także 

innych samorządów, gdzie warunkiem ubiegania się jest chociażby 

podłączenie do sieci TNT. Samorząd Zambrowa spełnia kryteria i ma 

predyspozycje do ubiegania się o te środki. A taki sposób pisania kryteriów od 

razu eliminuje pewne samorządy”. 

3) „Co się dzieje z PKS-ami odnośnie planowanej konsolidacji, w świetle 

podjętych uchwał?” 

4) „Proszę Zarząd Województwa o pisemną informację na temat posiedzeń oraz 

działalności Komitetu Regionów. Jakie są efekty wyjazdów delegacji 

samorządu podlaskiego? Jak wygląda nasze przedstawicielstwo w Brukseli, 

jakie są efekty utrzymywania go?” 

5) „Radni otrzymali dzisiaj pismo dotyczące działalności WOSiR Szelment. Ja 

osobiście nie posiadam wiedzy na takim poziomie, żeby odpowiedzieć na to 

pismo. Dlatego też zwracam się z prośbą do Zarządu Województwa o 

przygotowanie odpowiedzi w imieniu wszystkich Radnych”. 

 

(Pełny tekst pisma wspomnianego przez Pana Radnego M. Komorowskiego – w 

załączeniu). 

 


